
VýrovickýVýrovický  
ZpravodajZpravodaj  

číslo 3/2012



Vodovod a kanalizace
Začínáme. Tímto slovem by se dal označit stav těchto investičních akcí. 

K 1.10.2012 byly obě stavby předány zhotovitelským firmám. Kdo z vás šel v 
posledních dnech kolem přehrady na Plaveč nemohl si nevšimnout dřevěných 
kolíků vyznačujících trasu přivaděče. Je to neklamné znamení zahájení prací 
na této části. V obci se pak objevily červené značky vyznačující lomové body 
kanalizace. Nejdříve, a to ještě do konce roku, dojde k vybudování přivaděče. 
Firma  VHS Brno  by  se  měla  nastěhovat  a  zahájít  vlastní  práce  v  pondělí 
5.11.2012. V letošním roce zahájí také stavbu vodojemu. Termín dokončení 
stavby  vodovodu  je  30.9.2013.  Vzhledem  k  posunutí  termínu  nabízíme 
občanům  ještě  do  konce  roku  objednat  vodoměrné  šachty.  Objednávat  je 
budeme začátkem ledna. Začátkem příštího roku také dostanete od stavebního 
úřadu  územní  souhlas  na  přípojku  vodovodu  a  kanalizace.  Tak  jak  ji 
projektovali projektanti z Vodárenské a.s. Znojmo. Práce v obci, a to společně 
na vodovodu a kanalizaci, by měly být zahájeny začátkem března 2013. Ještě k 
papírové části  financování,  všechny podklady byly záslány a zkontrolovány 
SFŽP a ten nenašel žádných závad. Nyní čekáme na vypracování Rozhodnutí o 
poskytnutí dotace (RoPD), kontolu ministerstvem životního prostředí (30 dnů) 
a poté dojde k podpisu RoPD. Po podpisu bude možné finance čerpat.

Multifunkční budova
Nikdo si snad nemohl nevšimnout, že byli zahájeny práce na budově bývalé 
školy. Výběrové řízení vyhrála nejnižší cenou firma OSP Moravský Krumlov, 
a tak 15.10 2012, ihned po posvícení, mohly být zahájeny stavební práce. Ještě 
do  konce  roku  by  měla  být  budova  pod  střechou.  Práce  by  měli  být  dle 
smlouvy  dokončeny  do  konce  května  2013.  Znamená  to  také  omezení 
některých  akcí,  a  to  mikulášské  nadílky,  masopustní  zábavy  a  dětského 
karnevalu. Za to se omlouváme a věříme, že o to lepší budou kulturní akce v 
novém,  větším  sále.  Abyste  měli  představu  jak  bude  vypadat,  bude  na 
webových stránkách vyvěšena projektová dokumentace pro stavební povolení. 
Než však byly práce na této stavbě zahájeny, musel být dokončen a přesunut 
obchod,  aby  byla tato služba zachována bez výraznějšího přerušení.  Hrubá 
stavba  obchodu,  střecha,  veškeré  instalace,  byly  realizovány  brigádnicky 
pouze  konečné  úpravy  realizovala  firma  OSP  Moravský  Krumlov.  Patří 
obrovský dík všem, kteří se na stavbě obchodu podíleli. Je vidět, že se i dnes 
najdou  lidé,  kteří  chtějí  něco  udělat  nejen  pro   sebe,  ale  i  pro  ostatní 
spoluobčany, a to zadarmo. Ještě jednou obrovské díky za všechny občany. 
Především díky těmto lidem se vše podařilo včas stihnout, abyste po posvícení 
mohly nakupovat v novém, větším, modernějším obchodě.



Těžba dřeva 
I letos bude obec prodávat dřevo na samotěžbu a nově hotové dřevo. Zvýší se 
ale cena dřeva, a to při samotěžbě (tzv. naholo) prostorový metr za 350,- Kč, 
probírka 300,- Kč a prodej hotového dřeva 600,- Kč. Při stanovení této ceny 
dřeva jsme vycházeli z tržní ceny a dali slevu cca 25%. Pro ilustraci tržní cena 
je  cca  700,-  Kč-  těžba  a  úklid  dle  těžařských  firem  cca  260,-  Kč.  700-
260=440– 25% = cca 350,-Kč. Kdy se bude dřevo nahlašovat bude vyhlášeno 
místním rozhlasem.

Poplatek za odpad
Zastupitelstvo  obce  na  svém  posledním  zasedání  řešilo  poplatky  za  svoz 
komunálního odpadu. Jak mnozí jistě víte, nový zákon umožňuje tyto poplatky 
zvýšit,  nově  až  na  1000,-  Kč  na  poplatníka.  Mnoho  okolních  obcí  již  k 
takovému kroku sáhlo, protože výběr poplatků nestačil na pokrytí nákladů na 
svoz. I když se to všem nemusí líbit, ale vše můžou ovlivnit právě občané. 
Neovlivní sice  skládkovné na skládkách, či platbu svozové firmě. Ovlivní, ale 
množství směsného komunálního odpadu, který hodí do popelnice. A to ne tak, 
že  ho  vyhodí  někde  do  lesa,  ale  že  ho  poctivě  vytřídí.  Právě  díky  těmto 
zodpovědným občanům jsme mohly uvažovat o zlevnění poplatku. Náklady na 
poplatníka u nás činí 470,- Kč. Poplatek ale vzhledem k možnému zvýšení 
DPH a  vzhledem k avizovanému zdražení  svozových firem ponecháme na 
stejné  výši.  I  to  je  v  dnešní  době,  kdy  se  všechno  zdražuje,  jistě  zpráva 
pozitivní.

Svěcení zvonu a setkání rodáků
Ještě se vrátíme k akci, z níž je úvodní fotografie. Chtěli bychom touto 

cestou poděkovat všem, kteří se jakkoli na této významné údálosti podíleli. 
Ohlasy, které jsme měli od Vás, občanů, rodáků a hostů byly vesměs kladné. 
Ještě jednou bychom chtěli poděkovat také všem dárcům, kteří na nový zvon 
přispěli. Doufejme, že nám zvuk nového zvonu bude nejen tuto událost dlooho 
připomínat.

Práce v obci
Chtěli  bychom touto  cestou  informovat  o  tom,  jak  jsou v  tomto  roce 

zaměstnáváni pracovníci na práce v obci. A to kvůli tomu, že se opět množí 
výtky  k  jejich  pracovní  morálce.  Se  zaměstnanci  je  sepisována  dohoda  o 
provedení práce. Práce jim je zúkolována a je dán termín do kdy má být vše 
hotovo. Vykonanou práci si poté převezme někdo se zastupitelů a poté může 
být vyplacena mzda.. Je tedy na nich, kdy ji vykonávají, jestli postávají nebo 
ne.



Úspěch našich hasičů
Největšího úspěchu v dosavadní sportovní historii dosáhlo družstvo mužů 

výrovických  hasičů.  4.  8.  2012  v  ranních  hodinách  odjelo  celé  družstvo 
podporováno svými fanoušky na stadion VUT do Brna. Zde společně s dalšími 
vítězi okresních kol bojovali o postup na mistrovství republiky. Musíme říct, 
že  moderní povrch atletických drach, mimochodem stejný byl i na olympiádě 
v  Londýně,  jim  svědčil  víc  než  sami  čekali.  Po  druhém  místě  ve  štafetě 
zaběhnuté  ve  svém rekordu,  si  mnozí  vylepšili  osobní  maxima  v  běhu  na 
100m, ve kterém celé družstvo obsadilo 3 místo. 4. místo v požárním útoku 
jim pak zajistilo celkové 2. místo v jihomoravském kraji,  a to v konkurenci 
mnohem  větších  obcí  či  měst.  Všem  účastníkům  jménem  celé  obce 
gratulujeme ke vzorné reprezentaci naší obce. Mimo to se opět probudili ke 
své činnosti mladí hasiči, kteří především sbírají zkušenosti a úspěch se určitě 
brzy dostaví. Však se mohou učit od svých starších kolegů.

Plánované akce

8.12.večer Mikulášská nadílka-jak a kde bude probíhat bude upřesněno
23.12.16:30 Vánoční setkání

Jubileum oslavili a blahopřejeme
Eliška Komárková, Miluše Neuwirthová 

Smutnou zprávou je, že nás opustil pan Josef Švéda


